

BESTYRELSESMØDE AFD. 7 D.12.02.2019

TILSTEDE: *Anders, Hans, Svend Aage, Helle, Gitte, Pia, Henrik og Ann – afbud fra Dorthe.*

1 . Velkomst ved Formanden.

Velkommen til alle, men specielt til vores nye bestyrelsesmedlem Gitte, som indgår i stedet for Sille.

2. Godkendelse af dagsorden.

Tilføjelse af punkt – godkendelse af regnskab (punkt 6).

3. Godkendelse af forrige referat.

Referat fra møde d. 29.11.2018 godkendt, dog med en lille rettelse, da der stod, at alle var til stede. Henrik gør opmærksom på, at han var fraværende.

Referat fra møde 15.01.19 godkendt.

4. Orientering fra Formanden.

- *Transformatorstationen ved fiskesøen skal flyttes ud til vejen.*
- *Telefonantennen udskiftes fra 4G – 5G. Dette forbedrer vores signaler, samt giver en lille skilling til afdelingen.*
- *Der er problemer med elever fra skolen, der bruger kældernedgangen ved nr. 64 som rygested. Skolen og SSP er i gang med at tage hånd om dette.*
- *Der bliver nedlagt 2 p-pladser overfor nr. 50/1, da der skal være molokker. Derudover bliver yderligere 4 p-pladser samme sted nedlagt, da skraldevognene skal kunne køre igennem.*
- *I forhold til de mangellister, der er sendt ud til alle beboere, er der kommet ca. ¼ retur.*

5. Konstituering af næstformand.

Helle foreslår Ann. Der er ikke andre forslag, så Ann bliver enstemmigt valgt.

6. Godkendelse af regnskab for 2018.

Pia gennemgår regnskab for 2018. Dette godkendes uden bemærkninger..

7. Orientering fra Hovedbestyrelsen (Hans).

Hans refererede fra sidste møde.

8. Renovering etape 3.

Kort orientering om byggemøder. Alt går fortsat efter planen, med opstart september 2019.

Der er problemer med indgangene på Fredensvej, da niveauforskellen er stor, og de skal være tilgængelige. Der arbejdes fortsat med at finde en løsning på dette, som er tilfredsstillende for alle.

9. Sommerfest.

Der er enighed om, at det bliver enten d. 17.08.19 eller d. 24.08.19. Endelig fastsættelse af datoen bliver, når vi har snakket med udefrakommende arrangører, og hører, hvornår de kan.

Der bliver diverse arrangementer for børnene om dagen, samt fest med spising om aftenen. Til aftenarrangementet vil der blive en lille brugerbetaling. Nærmere information herom senere.

Invitationer sendes ud i maj, og tilmeldingerne skal være retur i juni. Når det sker så tidligt, er det for at alle kan nå og tilmelde sig, trods ferie mv.

10. Multibane.

Videreføres.

11. Knallert-cykelskure på terræn.

Videreføres.

12. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning.

Der er indkommet forslag om at få taget på Oasen ved Petanquebanen repareret/udskiftet. Dette er en sag for Ejendomsmesteren (Fritz) og videresendes derfor til ham.

Der er anmodet om nyt bord + stole til bestyrelsens lokale i nr. 8. Dette godkendes. Hans arbejder videre på sagen.

13. Evt.

Til beboermødet 2018 blev der fremsat forslag om fælles vinduespudsning. Det blev besluttet, at kontoret skulle sende afstemningssedler ud til beboerne, så man kunne se, hvor mange der var interesseret, og evt. få dette op og køre på opgangsbasis, som man har gjort i forhold til trappevask. Dette er ikke sket endnu, så der tages derfor kontakt til kontoret.

14. Udearealer i afdelingen.

Videreføres.

Næste møde 14.03.19 kl. 18.30

Referenten takker for et godt møde.